
DATATEKNIKSEKTIONEN INOM TLTH
SEKTIONSSTYRELSEN

Styrelsemötesprotokoll
2009–12–01

Protokoll styrelsemöte S30

Närvaro: Felix Aronsson Ordförande
Sofie Eliasson Sekreterare
Fredrik Andersson Skattmästare
Anders Eriksson Cafémästare
Olof Svensson Sexmästare
Tobias Johannesson Industrimästare
Erik Iveroth Överphös
Christian Lindgren SRD-ordförande
Jessika Nilsson Programmästare
Joakim Andersson Källarmästare
Sofia Mattsson
Mazdak Farzone

§1 OFMÖ Mötesordförande Felix Aronsson förklarade mötet öppnat kl 12:07

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes

§3 Adjungeringar Sofia Mattsson och Mazdak Farzone adjungerades

§4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes med tilläggen §9.5 Funktionärs-
bestick och §10.5 Val av funktionär.

§5 Föregående mötes
protokoll

Inga protokoll togs upp för att godkännas.

§6 Beslutsuppföljning Beslutsuppföljningen ser ut som följande:

Nr Beslut Genomförs av Beslutat Redovisas
16 Telefonabonnemang Felix S10 S30
18 Policydokument Erik S10 S30
23 Styrelsemys Sofie S16 S30
27 Funktionärsbestick Olof S17 S30
31 D’du-bidrag Sofie S21 S30
32 EAN-scanner Anders S25 S30
33 Adventsfika Felix S28 S30
34 Thaimat Anders S29 S30
35 Microvågsugnar Felix S29 S30

Styrelsen beslutade:

att punkten telefonabonnemang bordlägges till nästa möte

att punkten policydokument bordlägges till nästa möte

att punkten styrelsemys bordlägges till nästa möte, ett enkät-
möte sker på söndag kl 13.30.

att punkten funktionärsbestick diskuteras under §9.5
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att punkten D´du bidrag bordlägges till nästa möte, Sofie ska
eventuellt mejla Nora och se hur det går med frågan.

att punkten EAN-scanner stryks från beslutsuppföljningen då
den är installerad.

att styrelsen handlar in lussekatter inför fredagens mys med de
andra styrelserna.

att punkten thaimat bordlägges till nästa möte och att Anders
tills dess tagit upp frågan med sina funktionärer för att se
om de är villiga att lägga ner den extra tid som krävs för att
ta sig uppgiften.

att att punkten microvågsugnar bordlägges till nästa möte.

§7 Utskottsrapporter Erik försöker att få tag på Ericsson AB, Enea är fakturerade för
din medverkan under nollningen. Planer finns på att köpa in
smörjedel till PH och Cederwall.

Fredrik har hållit sig sysselsatt med de gamla vanliga pappers-
arbetet.

Joakim har inget nytt att rapporera.

Sofie meddelar att det tyvärr inte kom ut något D´du denna vec-
ka då Anders dator har kraschat, ett mästerimöte är inplanerat
till den 9:de december.

Anders meddelar att det kom en Delicato leverans i onsdags och
att det kommer en axfoodleverans i veckan.

Olof meddelar att det eventuellt kommer ske en en tysklandsresa
den 21 december och att det kommer att köpas in smörjmedel till
PH.

Jessika ska börja sälja sektionströjorna i veckan då styckpriserna
för tröjorna är bestämda till 300kr/st.

Tobias väntar på att arbetsmarknadsdagar.se ska bli färdig så att
vi kan börja marknadsföra teknikfokus. Ska det skickas ut jul-
kort till företagen iår? Tobias ska ta tag i det. Anders kom med
förslaget att vi borde uppdatera teknikfokus informationen på
www.student.lth.se/datateknik.

§8 Ekonomisk status Fredrik ska sätta sig ner och skriva en lista på vad folk ska göra
inför bokslutet.

§9 Alkoholtillstånd och
uthyrning

Information har kommit in till oss att myndigheten troligen kom-
mer att kolla nationer etc hårdare och oftare under det komman-
de året, så att vi bör passa oss och inte slarva med tillstånden.

Joakim vill ha lite råg i ryggen när han hanterar bokningarna.
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Då vi är lite osäkra om vad som gäller så hyr vi tillsvidare inte ut
iDét till evenemang med alkol inblandat.

§9.5 Funktionärsbetick Förslagen som kom ut via mejl från Olof har granskats och för-
slagen som var populärast är förnuft och data. Efter diskussion
med utomstånde kom det in förslag om att även kolla på cerve-
ra. Mazdak och Tobias fick i uppdrag att kolla på deras hemsida
tills nästa vecka för ev. fler förslag.

§10 Julkort Vill vi skicka ut julkort till de andra styrelserna och isf när ska
vi samla alla och ta bilden? Alla tyckte att det vore mysigt att ta
bilder så vi beslutade att ta det den 6:e december då vi ändå sitter
samlade i enkätmöte.

§10.5 Val av funktionär Styrelsen beslöt att välja in Daniel Norén och Hannes Nevalai-
nen till funktionärer inom industrimästeriet.

§11 Övrigt Olof tycker att möblerna ute i iDét är skittråkiga och han tänker
skriva en motion om att det införskaffas nya.

När ska vi välja in de nya funktionärerna vi blev beodrade att
göra från HTM2? De kommer att ske på nästa möte.

Fredrik och Olof vill införskaffa in lite julpynt till iDét. Hur myc-
ket får det hela kosta? En rimlig summa bestämdes till 500-1000kr.

Förslag har kommit från sötsugna styrelsemedlemmar om att ka-
korna i kylen borde säljas till rabatterade priser. Styrelsen beslöt
att ett rimligt avdrag vore 50%.

Hur ska vi göra med den nyinköpta perkulatorn, vill vi packa
upp den och börja använda eller vill vi returnera den? Styrelsen
valde att vi behåller perkulatorn och börjar att använda den.

§12 Meddelanden Det är julmingel hos Tactel imorgon.

Sofia har mejlat ut vikiga datum inför kommande året till den
sittande styrelsen.

Rösterna har räknats i fullmäktigevalet och D-sektionens repre-
sentanter är Christer Andersson, Fredrik Andersson och Alexan-
der Tribe.

Det är julgille på lördag i Edekvata.

§13 OFMA Mötesordförande Felix Aronsson förklarade mötet avslutat 13.06
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Vid protokollet

Sofie Eliasson
Mötessekreterare

Justeras

Felix Aronsson
Ordförande
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